
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2014–05–20

Protokoll styrelsemöte S15 2014–05–20

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Fredrik Åkerberg Källarmästare
Joacim Åström Överphös
Louise Hauzenberger Skattmästare
Philip Holgersson Revisor
Gabriel Persson Generalsekreterare TLTH

Adjungerade Sara Lindgren
Sofia Siljeholm
Alexander Nässlander
Jashar Vahid
Christian Hernvall
Erik Gärtner
Sebastian Karabeleski
Carolina Sartorius

§1 OFMÖ Viceordförande Fredrik Åkerberg förklarade mötet öppnat klock-
an 12.06.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Alexander Nässlander

• Christian Hernvall

• Jashar Vahid

• Sara Lindgren

• Erik Gärtner

• Sebastian Karabeleski

• Carolina Sartorius

• Sofia Siljeholm

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga protokoll godkändes.

§6 Information från
kåren

Gabriel P. tackar styrelsen för sitt nu vackra råsa skrivbord. Han
informerar även att kåren kommer att ha tentamat under ten-
taveckan. Han har varit i kontakt med Josefin K. angående ett
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11alu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?zba08ath
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09fa2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?atp10jas
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09ph1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic13sli
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11ssi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ine11ega
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat12sk1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11csa
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problem med STIM (Svenska Tonsättares Internationella Musik-
byrå).

§7 Information från PLD
&& PLC

Alexander T. informerar att det kommer bl.a. att arbetas på C:s
obligatorie en del under sommaren.

§8 Beslutsuppföljning Walkie-Talkie

Fredrik Å. har pratat med E-sektionen och kommit fram till att
de inte vill dela på kostnaden.

Philip H. undrar hur många vaktpar det har varit de senaste åren
på utedischot.

Fredrik Å. svarar att det har varit cirka sju stycken.

Philip H. konstaterar att det då behövs ungefär 8-10 stycken walkie-
talkies.

Fredrik Å. ska utreda detta vidare.

Sofia S. föreslår att lägga till frågan som en punkt på sektions-
mötet.

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S16 2014.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Alen L. Mästerimärken S06 2012 S20 2014

Josefin K. Reunion S10 2014 S10 2015
Fredrik Å. Walkie-Talkie S13 2014 S16 2014
Josefin K. Beslutshantering S13 2014 S20 2014

§9 Utskottsrapporter Inget ytterligare rapporterades.

§10 Ekonomisk status Louise H. meddelar att den ekonomiska statusen är god.

§11 Val av funktionärer

§12 Kamerahyrning till
nollningen

Joacim Å. undrar om han kan hyra kårens kamera för styrelsens
budget under delar av nollningen.

Gabriel P. säger att det finns en risk att kameran inte är tillgänglig
under alla evenemang.

David L. menar att det kommer vara dyrt och riskabelt då dessa
kameror inte tål mycket.

Joacim Å. upplyser att andra sektioner har sektionskameror och
att dessa inte ersätts särskillt ofta.

Louise H. informerar att styrelsens budget är ganska stram.
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§13 Övrigt • Fredrik Å. informerar att PH snart fyller år och tycker att
styrelsen borde köpa något åt honom.

Philip H. uppmärksammar att Mats Cedervall också fyller
51 år samma dag.

Fredrik Å. menar att PH fyller bara 50 år en gång om året".
Han yrkar på att styrelsen lägger 1500 kronor på dessa födelseda-
garna och majoriteten på PH.

Mötet beslöt att godkänna yrkandet.

• Alexander T. undrar om det är något styrelsen behöver göra
inför VTM extra.

Fredrik Å. svarar att det möjligtvis behövs någon som ansvarar
för smörgåsarna.

• Joacim Å. påpekar att det tyvär blir en krock imorgon med
phadderutbilldningen och sektionsmötet men han hoppas
att styrelsen snabbt kan komma förbi och skriva på ett kon-
trakt.

§14 Meddelanden • Fredrik Å. meddelar att styrelsen ska mysa med D-Chip den
9 juni.

• Alexander T. meddelar att det är val till gyllene pekpinnen
idag och att det kommer att hållas ett evenemang i sal 1426
senare under dagen för detta.

• Gabriel P. tackar styrelsen då han avgår till sommaren.

§16 OFMA Viceordförande Fredrik Åkerberg förklarade mötet avslutat klock-
an 12:51.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Fredrik Åkerberg
Viceordförande
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